
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
TAMARIU,  DEL DIA 14 DE FEBRER DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Albert Comas 
Sr. Jordi Miracle 
Sra. Susan Pellicer 
Sr. Daniel Casanovas 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 

1) Temes pendents a Tamariu 
2) Noves peticions 

 
Comença la reunió a les 18:10 h. S’excusa la presència de: 
Sr. Marc Piferrer 
Sr. David Cerquero 
Sr. Alfons Iruela 
Sra. Anna Pellicer 
Que no els ha estat possible venir. 
 
Iniciem la reunió parlant sobre quin dia és millor per fer les reunions si divendres o 
dissabtes, ja que hi ha membres que els hi va millor un dia que l’altra.  
S’acorda que se’ls farà un correu per a què tothom pugui votar i es farà el que trií la 
majoria per la propera reunió (si divendres o dissabtes). 
 

1) Temes pendents a Tamariu 
 

1- Peticions vinculades a Serveis Tècnics: 
Pla Director de Tamariu: El sr. Palahí explica que aquesta setmana hi ha hagut reunió 
amb l’Enginyer que té encarregat el Pla Director, per tal de mirar com està i demanar 
que l’acabi definitivament. 
 
Camí de Ronda fins la Perica (baranes i il·luminació): S’ha fet reunió amb Costes, a la 
que ha assistit: Jordi Miracle, Albert Comas i Jaume Palahí. També hi ha hagut reunió 
per part de l’ajuntament amb Costes fa un temps. 
Es presentarà a Costes el mes de març un avantprojecte per arreglar-ho i millorar la 
seguretat de la platja dels Lliris fins la punta del Burro (es posaran travesses). 
El dia que es faci el projecte del camí de ronda, haurà de ser l’aprovat per Costes i 
parlat anteriorment, projecte que inclou les expropiacions.  



                                           
 

 

 

En resposta als membres del Consell, el sr. Palahí explica que es farà la tramitació 
però no anirà inclosa la il·luminació i difícilment es podrà tocar l’entrada. 
 
Plataforma de l’embarcador: El regidor explica que es repararà i reposarà el que s’ha 
endut el temporal. 
El senyor Miracle explica que està mossegada per sota i que fa un canal que fa sortir 
l’aigua per sobre, per on s’ha foradat. 
Demanen que es revisi el tram de Passeig fins a Ca la Perica perquè han tapat el forat 
que s’hi ha fet amb el temporal però no se sap si s’ha mirat si és buit de sota. S’ha de 
comprovar l’estat per garantir la seguretat. El regidor explica que es faran unes cates 
per valorar la urgència. 
 
Baixada d’Aigua Gelida, asfalt: El Consell considera que rellisca. S’ha demanat 
informe a Serveis Tècnics perquè valorin si llisca i si és per el motiu que exposen, que 
l’asfalt està desgastat. 
Comenten també que la vorera està en males condicions i que la reixa al carrer 
Aiguablava pujant a Aigua Gelida es mou i fa molt soroll, està enfonsada. 
 

2- Peticions vinculades a Serveis Municipals: 
Llumeneres per anar fins Aigua Dolça: Amb el temporal s’han malmenat. Es repararan 
i se’n posarà una de nova, solar, al final tal i com es sol·licitava. 
 
Escala que baixa del carrer de la Perica al carrer Bellavista (manca de manteniment, 
jardineria i neteja):  S’ha anat a revisar i no hi ha cap desperfecte excepcional i la 
jardineria està bé. El que es demanarà és que es tingui més cura de la neteja durant 
l’estiu. Ara per ara està en bones condicions. El Consell està d’acord. 
 
Col·locar arbres a la Plaça de terra al costat del súper: En referència als arbres 
demanats, ja està en llista d’espais per reposicions. Des de l’equip de govern es 
demana si tenen alguna proposta de reordenament de la plaça. Els membres 
comenten que principalment posar arbrat. 
 
Il·luminació de la pineda aparcament i pineda missa – parc infantil: A la pineda 
d’aparcament es posaran dos focus en el mateix pal de les llumeneres mirant cap a 
dins si és viable també es farà a la pineda on es fan les misses i les sardanes. 
El projecte d’il·luminació que s’havia plantejat, té un cost de 26.000€ i no té dotació 
econòmica, es mirarà si és viable pel 2021. Mentrestant s’executarà el que s’ha 
comentat.  
El Consell comenta que el tercer focus es pot posar a la tercera llumenera per dalt a la 
corba i d’aquesta manera millorar la il·luminació. 
 
Altres qüestions del Passeig de Tamariu:  
 Esfondrament: està reparat i s’ha de posar la terra. Dilluns tornen a obrir per 
comprovar un últim tema i compactaran la terra i aniran per reposar el paviment. 
 Rascassa de les roques: ja torna a estar anclada. 
 Àncora: es posarà bé quan acabin de reparar l’esfondrament. 
 Escocells: es traurà la vorada que tenen i s’hi posarà cautxú per a què quedin 
com els del final del Passeig i a peu Pla, també coincidint amb la resta de coses 
comentades. 
 
 



                                           
 

 

 

3- Peticions vinculades a Medi Ambient: 
Recollida d’escombraries: El regidor Palahí explica que es vol dur a terme un Pla pilot 
a Tamariu i Llofriu, la setmana vinent hi ha una reunió per tancar la proposta. Aquesta 
és pels 4 mesos d’estiu i per poder provar el porta a porta pel què fa als particulars, els 
residus comercials seguiran com fins ara. 
Els membres del Consell estenen la queixa del turisme amb els bufadors. Passen a les 
7h del matí i pertorben el descans. 
 

4- Peticions vinculades a Mobilitat: 
Pas de vianants del mossec direcció Aigua Gelida: Es pintarà per aquesta temporada. 
 
Senyal de càrrega i descàrrega que es va treure en substituir una llumenera que va 
xafar un cotxe davant del carrer de la Perica (al cantó de Frigola): està encarregada, 
es col·locarà en breu. 
 

2) Noves peticions 
 
Despreniment Aiguadolça: al final de tot, on acaba la xarxa hi ha roques a punt de 
caure. 
 
Tamarius torçats: demanen que es posin estaques i es lliguin per direccionar-los cap 
amunt. 
 
Zona blava Riera: s’hauria de repintar perquè la gent es confon i busca la màquina per 
pagar quan no és zona de pagament. 
 
Desafecció passeig marítim: El Sr. Miracle aporta per escrit l’explicació de l’addicional 
per fer-ho arribar a serveis Jurídics i el Sr. Palahí hi parlarà per veure què s’hi pot fer. 
 
Sota embarcador: tal i com es va comentar en la reunió anterior el Sr. Miracle fa 
entrega d’un pen on hi ha imatges de l’evolució de la platja per tal de fer-ho arribar al 
cap de Territori municipal. 
 
Carretera de Tamariu: hi ha un arbre abans de la musclera pujant a mà dreta que surt 
cap a fora. Veuen risc de pins morts que poden caure. 
 
Pins davant Hostalillo: hi ha pins morts. L’hotel ha entrat instància a l’ajuntament. 
 
Trampolí: El Consell demana que no s’oblidi reparar el trampolí abans de la 
temporada. 
 
Sorra de la platja: Comenten que la sorra està plena de vidres de les trencadisses 
ocasionades pel temporal (s’ha tornat la sorra a la platja). És perillós. 
 
Vorera per arribar al càmping: demanen que s’acabi. 
 
A les 20.15h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Tamariu   
 


